
Vªl fºrberedda och laddade intog 

Ungdomsfullmªktiges nya presidium fºr fºrsta 

g¬ngen  podiet i Knutsalen i Gamla R¬dhuset. 

Efter att ha ºppnat mºtet och tackat fºr 

fºrtroendet rullade mºtet ig¬ng med sedvanlig 

nªrvarorapportering och genomg¬ng av senaste 

protokollet.  

Efter detta kom en punkt p¬ dagordningen som 

sªkert flera av ledamºterna var spªnda p¬ att f¬ 

hºra om. NªmligenðFr¬gan om hºstlovet 2015. 

Utvecklingschef Katarina Anker Kofoed intog 

talarstolen och bºrjade med att fr¬ga 

ungdomsfullmªktige om de tyckte att hºstlovet 

skulle flyttas tillbaka till vecka 44. Hon fick ett 

rungande JA! Katarina kunde d¬ meddela att s¬ 

ocks¬ kommer att beslutas. Det har gjorts en 

enkªtundersºkning bland ungdomsfullmªktiges 

ledamºter dªr hªlften av de tillfr¬gade ocks¬ 

svarade. Sen har man ªven genomfºrt en 

enkªtundersºkning bland lªrare. Fr¬n Ungdomens 

hus har man varit ute och fr¬gat elever i ¬rskurs 

7ð9. Utan att g¬ in p¬ detaljer kunde Katarina 

bekrªfta att det varit en ºvertygande majoritet fºr 

att flytta tillbaka hºstlovet till vecka 44ðvilket 

allts¬ nu ocks¬ blir fallet. 

 ven grannkommunerna 

som ocks¬ flyttade hºstlovet 

till vecka 42 kommer att ta 

beslut om att flytta tillbaka 

hºstlovet till vecka 44. 



En lika ¬terkommande som intressant och rolig punkt ªr rapporteringen fr¬n vad som hªnt p¬ skolorna 

och i elevr¬den sedan sist. Varje skola f¬r en egen stund att redovisa och det ger en kort men givande 

inblick i hur mycket som hªnder ute i v¬ra skolor.  

Lºderup berªttade bland annat om att man samlat in 

pengar fr¬n skoljoggen och att man kommer att ha en 

utklªdningsdag och en filmdag.  Fr¬n  nga berªttade man om att man f¬tt sina m¬l p¬ skolg¬rden 

fixade, att man godkªnt att n¬gra elever f¬r praoa i matsalen och 

att man pratat om trivsel vilken dom flesta tycker ªr bra.  

Kºpingebro hade pratat en del om nya badhuset  och ºnskem¬l kring detta vid 

badlektioner. Sen hade man ªven bestªmt att l¬gï och mellanstadier inte ska ha 

rast samtidigt och man berªttade om invigningen av de nya lokalerna den 27/11. 

Tjejerna fr¬n 

Bleke/¥stra 

berªttade att man 

skulle infºra 

kamratstºdjare,  

att man ºnskar 

bªttre internet och 

att man har infºrt 

inneraster vid 

d¬ligt vªder.  

Nªsta gªng var 

grabbarna fr¬n 

Vªsterv¬ng dªr 

man har pratat 

en del om hur 

man uppfºr sig 

och att de 

m¬ste vara 

rªdda om 

sakerna.  


